
Ingediende raadsvragen tbv vragenuur 4 juni mei 
 
 
PvdA Isabelle Wisse 
 
Ik zou graag aan de burgemeester een vraag willen stellen over de rivaliserende jongerenbendes in 
de Zuiderpolder die genoemd worden in het onderstaande artikel:  
 
1  Heeft de gemeente zicht op deze jongerenbendes, en hoe wil de burgemeester bevorderen 

dat de rust en veiligheid weer terugkeert?    
 
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/268092/doodsangsten-in-haarlemse-buurt-na-zoveelste-aanslag-
vete-tussen-
jongerenbendes?fbclid=IwAR1lBK5eBE3bJfUwmEV0ZGjKtesplsJr_3zA9soiAQp8X8Z2Fs5wuaRzjYc 
 
2 Is het juist dat de gemeente sinds 12 mei weer non-food marktkramen toestaat, maar dat de 

 Antiekmarkt op de Dreef in juni nog steeds geen doorgang mag vinden, (met inachtneming 
van de anderhalve meter maatregelen uiteraard), omdat die markt om “vermaak” zou 
draaien in plaats van verkoop van non-food, net als de andere non-food kramen die sinds 12 
mei weer zijn toegestaan?   
Zou de burgemeester de Antiekmarkt op de Dreef per 1 juli weer willen toestaan?  

 
OPHaarlem Frans Smit 
 
1. Voert de gemeente op enigerlei wijze een actief beleid in de eigen panden, inclusief die van 

onderwijs met betrekking tot de luchtbehandeling in de gebouwen? 
2. Heeft de gemeente richtlijnen van het kabinet en/of het RIVM gekregen voor de zomer en de 

komende winter 
 

 
Trots Hlm Jac Amand 
 
1. Zijn er nog calamiteiten geweest met opening horeca gehandhaafd.. 
 
2. De drukte op het water wordt daar goed op gehandhaafd? 
 
3. Gaan we terug naar oud model of blijven de ambtenaren meer thuis werken. 

 
 
Liberaal Haarlem Mirjam Otten 
 
Naar aanleiding van de 1e openingsdag op 1 juni heeft LiberaalHaarlem een aantal vragen voor u. 
Aan burgemeester Wienen  

1. Klopt het dat landelijke pers heeft meegelopen met een BOA langs de terrassen op 1 juni?  
2. En dat er berichtgeving in de landelijke media is terecht gekomen die niet juist is? 

Bent u het met mij eens dat perscontacten ten alle tijden via persvoorlichting moeten lopen 
en dat dit niet op deze manier had mogen gebeuren? 

3. Neemt u contact op met de betreffende ondernemer om deze ontstane situatie toe te 
lichten? 

  
 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/268092/doodsangsten-in-haarlemse-buurt-na-zoveelste-aanslag-vete-tussen-jongerenbendes?fbclid=IwAR1lBK5eBE3bJfUwmEV0ZGjKtesplsJr_3zA9soiAQp8X8Z2Fs5wuaRzjYc
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/268092/doodsangsten-in-haarlemse-buurt-na-zoveelste-aanslag-vete-tussen-jongerenbendes?fbclid=IwAR1lBK5eBE3bJfUwmEV0ZGjKtesplsJr_3zA9soiAQp8X8Z2Fs5wuaRzjYc
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/268092/doodsangsten-in-haarlemse-buurt-na-zoveelste-aanslag-vete-tussen-jongerenbendes?fbclid=IwAR1lBK5eBE3bJfUwmEV0ZGjKtesplsJr_3zA9soiAQp8X8Z2Fs5wuaRzjYc


Aan wethouder Berkhout 
4. Bent u bereid om deze week nog het gesprek aan te gaan met een aantal horeca 

ondernemers om te kijken of de aangeboden mogelijkheden passend zijn of dat er 
bijgestuurd moet worden op basis van de 1e ervaring? 

  
 
HvH Louise van Zetten 
1. Wanneer gaat het Spaarneveer weer op en neer varen? 
 


